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Schriftelijke vragen ex. Artikel 31 verordening Raadswerk. 
Geregistreerd op 14 december 2023 afdoening in 30 dagen na ontvangst door college. 

 
Namens de fractie Lokaal Belangrijk  

Melanie Voskuilen-Kroeze  
 
Onderwerp  
De wolf in Leusden.  
 
Aanleiding  
Eind september van dit jaar werd de gemeente Leusden voor het eerst opgeschrikt door een aanval 
van een wolf. Dit is inmiddels officieel bevestigd d.m.v. DNA onderzoek. Er zijn 6 schapen verscheurd 
en nog eens 7 schapen verwond langs de Liniedijk tussen Woudenberg en Leusden. Uiteindelijk 
moesten er twee schapen uit hun lijden verlost worden.  
Er zijn sindsdien vele zichtmeldingen geweest en op zaterdag 9 december, klaarlichte dag, werd een 
wolf gesignaleerd in Stoutenburg op de Stoutenburgerlaan, en later ook in de weilanden tussen de 
Hessenweg en het Valleikanaal. Ter hoogte van LTV Leusden aan de overkant van het kanaal heeft de 
wolf wederom toegeslagen: twee schapen zijn verscheurd en 1 ontsnapt schaap kon nog gevangen 
worden. Er is DNA afgenomen, maar de aanwezige wolvenexpert kon al met zekerheid zeggen dat de 
slachting het werk van een wolf is geweest.  

Als fractie hebben wij bezorgde berichten van inwoners ontvangen en hebben daarom 
onderstaande vragen aan u. 
 
Vragen  
1. Is het College bekend met de recente zichtmeldingen op de Stoutenburgerlaan in Stoutenburg, 

land aan de Hessenweg en bij het Valleikanaal tov LTV Leusden en dat daar vorige week twee 
schapen zijn verscheurd? 

2. Zijn naar het oordeel van het college de risico’s voor fietsers of wandelaars in het bos of op de 
heide toegenomen nu het aantal zichtmeldingen en aanvallen van wolven groeit? En dezelfde 
vraag voor hobby- en kleinvee.  

3. Deelt het college de mening van Lokaal Belangrijk dat goede voorlichting aan onze inwoners een 
eerste stap is vanuit de overheid?  

4. Op welke wijze worden inwoners en ondernemers geïnformeerd over deze problematiek en 
gewaarschuwd voor het gevaar van de wolven?  

5. Welke maatregelen worden genomen om de veiligheid van mens en (huis)dieren te waarborgen?  

6. Waar kunnen inwoners hun eventuele vragen, klachten en zorgen over de wolf melden?  

7. Is er overleg met de buurgemeenten, de Provincie en het Rijk over deze wolvenproblematiek? Zo 
ja, wat is daar uit voort gekomen?  

8. Is het college bereid om haar invloed en contacten bij de provincie aan te wenden om de zorgen 
over het oprukken van de wolf, ook op het grondgebied van de gemeente Leusden, kenbaar te 
maken en zo zich in te zetten voor de veiligheid van de dieren en haar inwoners?  

9. De provincie Utrecht gaat een subsidieregeling voor schadepreventie verstrekken voor houders 
van dieren in ‘een ruim begrensd gebied van de Utrechtse Heuvelrug’. Is dit u bekend en valt de 
Gemeente Leusden hier ook onder?  

10. Hoe en wanneer gaat u dit communiceren (en stimuleren te gebruiken) richting de inwoners?  
11. Gaat u inwoners actief informeren wat (en hoe) zij aan schade veroorzaakt door wolven 

gecompenseerd kunnen krijgen? 
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12. En ten slotte heeft de gemeente een rol in het kader van de ruimtelijke ordening, bij het verlenen 
van een vergunning of ontheffing voor de aanleg van wolfwerende afrasteringen. Zo’n 
afrastering plaatsen mag niet zomaar en overal (bron: vng). Bent u van plan om proactief in kaart 
te brengen wat wel en niet mag?  

 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 


